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Samenvatting/Doel/grond besluit 

De heer Gün (GLH) vraagt of het onderzoek naar de business case 

voor de parkeergarage in Schalkstad niet versneld dient te worden 

vanwege de ontwikkelingen bij SugarCity op een steenworp afstand. 

Burgemeester Schneiders zegt dat hij wethouder Van Spijk zal vragen 

of een en ander bespoedigd kan worden. 
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